
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

zo dňa 26.06.2020 

 
 
 

 
 

Termín konania: 26.06.2020 o 16:30 hod. 
 

Miesto konania: V.B. triedy ZŠ Koš 
 

Účasť: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
 

Program:   
                1. Otvorenie 

 

                2. Určenie overovateľov zápisnice 

 

                3. Informácie o výchovno-vzdelávacom programe v ZŠ a MŠ počas obdobia  

                    pandémie COVID 19 a prijatých hygienicko-epidemiologických opatreniach  

                    počas výučby 

 

                4. Oboznámenie s vyhodnotením výchovno-vzdelávacích výsledkov za 2 polrok  

                    šk.roku 2019/2020 

 

                5. Informácie o zápise žiakov do ZŠ a MŠ na šk.rok 2020/2021 

 

                6. Plán práce Rady školy v školskom roku 2020/2021 

 

                7. Návrhy, pripomienky, diskusia  

 

                 8. Záver 

 

Zápis k bodu 1: Otvorenie 
Zasadnutie otvorila predsedníčka Rady školy Mgr. Oľga Talianová. Predsedníčka privítala členov 

RŠ, hostí RŠ pani riaditeľku ZŠ Ing. Khűebachovú, p. Štorcelovú za MŠ a oboznámila prítomných 

o zmene programu z dôvodu pandémie COVID 19. Všetci prítomní so zmenou programu súhlasili. 
 

 

Zápis k bodu 2: Určenie overovateľov zápisnice 
Členovia RŠ si schválili overovateľov zápisnice p. Píšovú D. a p. Ing. Richtera M.. 
 

Zápis k bodu 3: Informácie o výchovno-vzdelávacom programe v ZŠ a MŠ počas obdobia 

pandémie COVID 19 a prijatých hygienicko-epidemiologických opatreniach počas výučby 
Predsedníčka Rady školy vyzvala pani riaditeľku ZŠ Ing. Khűebachovú aby sa k bodu 3 vyjadrila. 

Pani riaditeľka prítomných oboznámila, že veľa spolupracovala s pánom starostom obce Koš, 

z dôvodu že veľa kompetencií počas pandémie COVID 19 prešlo na samosprávu. Správa 

o výchovno-vzdelávacom programe v ZŠ a MŠ počas obdobia pandémie COVID 19 a prijatých 

hygienicko-epidemiologických opatreniach počas výučby je doložená k zápisnici zo zasadnutia 



Rady školy. Pani Štorcelová za MŠ zhrnula priebeh pandémie COVID 19 a oboznámila prítomných 

s prácou zamestnancov v MŠ, ako MŠ fungovala podľa epidemiologických usmernení. Počas 

uzavretia MŠ z dôvodu pandémie COVID 19 sa MŠ rekonštruovala (WC, umývarka, sklad a šatne). 

Pani riaditeľka ZŠ Khűebachovú a p. Štorcelová za MŠ sa zúčastnili na porade  v Školskom úrade 

v Novákoch. Ďalej p. Štorcelová uviedla, že MŠ  bude počas letných prázdnin otvorená do 

10.07.2020 z dôvodu, že sa od 13.07,2020 pripravuje rekonštrukcia školskej jedálne.  
 
 

Zápis k bodu 4: Oboznámenie s vyhodnotením výchovno-vzdelávacích výsledkov za 2 polrok 

šk.roku 2019/2020 
Pani riaditeľka ZŠ oboznámila prítomných o priebehu klasifikačnej porady a správa o vyhodnotení 

výchovno-vzdelávacích výsledkov za 2 polrok šk.roka 2019/2020 je priložená k zápisnici zo 

zasadnutia Rady školy. Ďalej informovala, že v ZŠ od septembra budú novovytvorené triedy 

z poskytnutých dotácii štátu. Ing. Antolová členov Rady školy oboznámila o vytvorení občianskeho 

združenia, kde hlavných cieľom je poskytovanie 2 % z daní, ktoré bude využívať ZŠ aj s MŠ. 
 
 

 

Zápis k bodu 5: Informácie o zápise žiakov do ZŠ a MŠ na šk.rok 2020/2021 
Zápis dedí do 1. ročníka základnej školy sa uskutočnil v zmysle Usmernenia k zápisu dedí na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v čase mimoriadneho prerušenia školského vyučovania 

v termíne od 15.04.2020 – 30.04.2020 elektronickou formou bez osobnej prítomnosti detí. Prijatí 

boli 2 žiaci.  

Prihlasovanie detí do materskej školy prebiehalo v zmysle Rozhodnutia o prijímaní detí na 

predprimárne vzdelávanie v čase mimoriadnej situácie v školskom roku 2019/2020 v termíne od 

30.04.2020 do 31.05.2020 rovnako bez účasti detí elektronickou formou. Prijatých bolo 7 detí. 

 

Zápis k bodu 6: Plán práce Rady školy v školskom roku 2020/2021 
Predsedníčka Rady školy oboznámila členov Rady školy o pláne Rady školy v budúcom školskom 

roku 2020/2021. Všetci prítomní členova Rady školy s plánom práce súhlasili. 

 

Zápis k bodu 7: Návrhy, pripomienky, diskusia 
Návrhy a pripomienky neboli žiadne a v rámci diskusie p. riaditeľka ZŠ dala k nahliadnutiu prvé 

číslo školského časopisu. 

 

Zápis k bodu 8: Záver 
Predsedníčka ukončila Radu školy poďakovaním všetkým prítomným na Rade školy za prácu 

v školskom roku 2019/2020. 

 

Uznesenie – sme žiadne neprijímali..... 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mgr. Petra Majdanová ...................................................... 

 

Zápisnicu overili:        Ing. Miroslav Richter    ................................................. 
 

                                     p. Dagmar Píšová      .............................................................. 

 

Predsedníčka Rady školy: Mgr. Oľga Talianová  ................................................. 
 

 

 



 


